
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 15.11.2017, mødet blev afholdt hos Mia. 

 

Til stede var Mia, Camilla og Linda (ref.) 

 

Dagsorden: 

 

1.       Godkendelse af referat fra sidste møde 

2.       Nyt siden sidste møde 

3.       Aktuelle sager 

a.       Selskabslokalet 

b.      Rådighedsbeløb 

4.       Arrangementer  

5.       Eventuelt 

 

 

Ad 1) 

Referatet af seneste møde godkendt uden bemærkninger. 

 

Ad 2) 

Siden sidst er der uddelt breve til beboerne i afdeling 17, hvor vi spørger om der er interesse for 

nogle eftermiddagsmøder med kaffe/te, strikning, kortspil eller andet. Der er indtil nu kun kommet 

2 tilbagemeldinger. 

Vi har arbejdet videre med de forberedelser Lis har gjort vedr. nye stole til festlokalet. Status lige 

nu er, at vi afventer endnu et tilbud fra Zolutions. Den stol de i første omgang havde foreslået, var  

ikke behagelig at sidde på, og Thomas arbejder videre for at se hvad han evt. kan skaffe. Alternativt 

renses de eksisterende stole, de spændes sammen og vi forsøger at skaffe det antal stole der 

mangler. 

 

Ad 3)  

A: 

På det fælles afdelingsmøde som blev afholdt den 9.11.17 blev der spurgt om vi evt. ville udlåne 

lokalet til andre afdelinger når de har arrangementer for deres beboere, og evt. til hvilken pris. 

Bestyrelsen var enige om at vi gerne udlåner lokalet mod betaling af rengøring (675,- kr.) plus et 

mindre gebyr for strøm og varme – f.eks. 100,- kr. De øvrige afdelinger skal selvfølgelig sammen 

med nøglen have sedlen med informationer og betingelser. 

 

Vi drøftede Mias forslag om evt. at anskaffe et par højstole til børn. Vi var enige om, at der burde 

indkøbes 2 – 3 stole til børn. 

  

Vi sender tekst til hjemmesiden til afsnittet om festlokalet – priserne skal rettes til – der er endnu 

ikke lagt referat på hjemmesiden fra det ordinære afdelingsmøde så vi kunne tjekke de priser der er 

gældende fra januar, så vi beder administrationen sætte de rigtige priser på.. 

 

B: 

Vi spørger på kontoret om rengøring efter beboerarrangementer skal trækkes af vores 

rådighedsbeløb. Hvis ja – så er der kun ”plads” til ganske få arrangementer. 

Kan rådighedsbeløbet kun fastsættes på det ordinære afdelingsmøde eller kan vi få tilkendt et større 

beløb uden ekstraordinært afdelingsmøde? 

 

Ad 4) 

Det eneste arrangement der er planlagt indtil videre er ønske-glædelig-jul-mødet den 19. dec. 

 

Ad 5) 

Der var intet under evt.   


